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Inaugurace děkana MFF - Přepis projevu předsedy AS MFF
UK doc. Jiřího Dolejšího
Vážené dámy a pánové,
byl jsem vyzván současným děkanem, abych řekl několik slov. Minulých čtyři plus tři čili sedm let funkčního období
děkana, který skončil před týdnem, vidím jako období docela rostoucí prosperity výkonu fakulty a na většině míst fakulty
klidného prostředí pro práci. Za akademický senát si dovoluji upřímně poděkovat minulému vedení fakulty.
Stručně nyní okomentuji věci, které se udály od minulého roku. Druhého ledna jsem vyzval podle volebního a jednacího
řádu akademického senátu akademickou obec k tomu, aby podávala návrhy na kandidáta na děkana, protože tak nám
to předepisuje příslušný předpis. Nepořádáme tedy výběrové řízení, neoslovujeme světovou vědeckou veřejnost, ale
vyzveme příslušníky akademické obce, aby navrhli kandidáty na děkana. Potom máme předepsáno, jakým způsobem
postupuje volba, takže na začátku března jsem se dozvěděl, kteří to jsou kandidáti – jednak prof. Jan Kratochvíl a jednak
Mgr. Tomáš Jirotka. Měli jsme dva kandidáty se všemi příslušnými dokumenty, vše lze ještě dnes najít na   webových
stránkách AS MFF .
Skutečnost, že jsme měli dva kandidáty a že jsme měli neočekávaného mladého kandidáta, mnoho lidí naprosto
šokovala. Lidi naprosto šokovalo to, že nemáme vlastně žádná kritéria na děkana, že děkanem může být kdokoli. Mnoho
lidí říkalo, co bude s námi a fakultou. S fakultou se nic dramatického nestalo, protože proběhla řada diskusí, ve kterých se
ukázalo, že některé názory jsou zvláštní, ale že většina názorů konverguje a že jde o to, aby fakulta fungovala co nejlépe.
Nakonec to skončilo tím, že jednání akademického senátu 18. dubna hlasovalo o návrhu na kandidáta na budoucího
děkana. Hlasování skončilo skórem 15 pro prof. Jana Kratochvíla a 3 pro Mgr. Tomáše Jirotku a šest hlasovacích lístků
bylo neplatných. Zcela jednoznačně, ale nikoli jednomyslně byl zvolen kandidát na děkana prof. Jan Kratochvíl.
Fakulta je ve skvělé kondici a čeká ji spousta práce, aby výkon byl stále vyšší, protože vyšší výkon je hezké heslo.
Je zde ovšem i spousta otázek, které volají po řešení. Minulá jednání akademického senátu byla často velmi napjatá,
protože o tom, kde se daří, není potřeba mluvit, ale o tom, co se úplně nedaří, je třeba mluvit. To se bude patrně ještě
opakovat, protože je tu hromada témat, např. propagace fakulty, počet studentů, kteří přichází na fakultu, atd.
Udělali jsme vše, co je v našich silách, aby nové vedení fakulty mohlo fungovat, věřím, že jsme si vybrali dobře, a
když jsme vybrali špatně, prosím, řekněte nám to, protože jsme vaši volení zástupci akademické obce. Další volby
do akademického senátu budou na konci roku 2013, takže nás vyměňte za lepší, ale naštěstí jsme stále v režimu
akademické samosprávy, a o tom, kdo nás bude řídit, si rozhodujeme sami. V dalším období nás bude řídit prof. Jan
Kratochvíl a tým jeho proděkanů. Přejeme jim, aby se nám všem s nimi pracovalo dobře, a přejeme, aby se jim dobře
pracovalo s námi.
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